
 آرمان ملی:  پرسپولیس که  در هفته های اخیر به دنبال جذب 
سرمربی جدید است از سوی دیگر خواهان تقویت خطوط 
مختلف نیز هست. نکته جالب خرید بازیکن جدید بدون داشتن 

سرمربی است. 

  پیشنهاد نیم فصل؟
رضا درویش برای نشان دادن حسن نیت خود و تمایل 
این باشگاه برای عقد قرارداد و همکاری با برانکو ایوانکوویچ 
تمامی مسیرها را دنبال کرد. آنها در ابتدا دلبری را به عنوان 
عضو هیأت مدیره و نماینده این باشگاه راهی امارات کردند تا از 
فرصت حضور تیم ملی عمان و برانکو ایوانکوویچ در این کشور 
کره ابتدایی و ارائه پیشنهاد خود بهره ببرند. جایی که  برای مذا
برانکو ایوانکوویچ پاسخ قطعی به این باشگاه نداد اما با اشاره 
به مشکلات مالیاتی خود از این موضوع به عنوان بزرگترین 
مانع خود برای دیدن حسن نیت باشگاه و باز شدن مسیر 
، شرایط  گفتگو گفت. رضا درویش با استفاده از همین چراغ سبز
پرداخت مالیات مربوط به برانکو ایوانکوویچ را فراهم ساخت. 
مالیات و جرایمی که مربوط به چند دوره قبل تر از مدیریت 

وی بود اما هر بار از سوی مدیران وقت این باشگاه، با 
کنون جرایم آن نزدیک  بی توجهی از آن عبور شده بود تا ا

به 4 میلیارد شود. درویش اما موفق شد این جرایم را با 
همکاری اسپانسر باشگاه پرداخت کند تا اولین گام 
کره جدی تر با برانکو ایوانکوویچ برداشته  برای مذا
شود. در ادامه طبق هماهنگی صورت گرفته، بعد 

از اولین دیدار تیم ملی عمان برابر عربستان در جام 
ملت ها راهی قطر شد تا با همراهی امیر حسینی و رضا 

چلنگر گفت وگوی جدی را در خصوص عقد قرارداد 
کروات و محبوب بین  با این مربی 

هواداران پرسپولیس فراهم سازد. در جلسه ای که البته به 
نتیجه نرسید و برانکو با اشاره به مشکلات و موانعی که در مسیر 
بازگشت او به پرسپولیس وجود دارد، به توافق با این باشگاه و 
رضا درویش دست نیافت. برانکو با اشاره به اینکه قراردادش 
با فدراسیون عمان در پایان جام ملت ها تمام خواهد شد، 
از تمایل برای بازگشت به اروپا و حتی احتمال تمدید قرارداد 
خ ها با  خود با عمان خبر داده بود تا مسیر عقد قرارداد سر
این مربی کاملا بسته باشد. اما این پایان ماجرا نبود و به رغم 
که در خصوص صحبت های رد و بدل شده در  بحث هایی 
ح شده،  این جلسه بین رضا درویش و برانکو ایوانکوویچ مطر
که به آن پرداخته نشده  یک اتفاق جالب توجه نیز افتاده 
است. برانکو در گفت وگو با درویش با اشاره به پیشنهادات 
خود، برای اینکه صداقتش را نشان دهد برگه پیش قرارداد با 
تیم اروپایی خواهانش را به او نشان داد. پیش قراردادی که 
گهان با  هر چند ناامیدی بزرگی را برای درویش شکل داد، اما نا
مشاهده تاریخ احتمالی آن، برگ جدیدی را به زمین انداخت 
تا آخرین شانس خود را امتحان کند و همچنان در انتظار آن 
نشسته است! در صورتی که برانکو نخواهد بعد از جام ملت ها 
با عمان ادامه دهد - یا حتی فدراسیون عمان 
تمایل به تمدید نداشته باشد- او طبق 
بحث های شکل گرفته ابتدایی و توافق 
صورت گرفته، اواخر خرداد ماه قرارداد 
جدیدش را با تیم اروپایی به جریان 
خواهد انداخت. موضوعی که باعث 
شد تا درویش برای عبور از چالش 
کنونی، پیشنهاد خود را به وی داده تا 
امیدوار باشد او از این وقفه برای بازگشت 
به پرسپولیس سود ببرد. مدیرعامل 
پرسپولیس با اشاره به فرصت 
برانکو  از  مانده،  باقی 
صورتی  در  تا  خواست 
که با فدراسیون عمان 
تمدید  برای  توافق  به 
قرارداد دست نیافت و با 
توجه به فرصت حدود 
5 ماهه تا عقد قرارداد با 

تیم اروپایی مدنظرش، هدایت سرخ ها را عهده دار شود! چالشی 
جالب و البته پرماجرا و کوتاه که مشکلات پرسپولیس را حداقل 
به صورت مقطعی حل خواهد کرد و جبهه حمایتی هواداران را 
نیز به همراه خواهد داشت و از سوی دیگر برانکو از این فرصت نیز 
قادر خواهد بود استفاده برده و ضمن دستیابی به منابع مالی، به 
پرسپولیس نیز بازگردد و در ادامه نیز قرارداد خود را طبق خواسته 
خانواده اش در اروپا دنبال کند. نزدیکان باشگاه مدعی اند این 
پیشنهاد هرچند به صورت ضمنی از سوی برانکو ایوانکوویچ رد 
شد اما آنها همچنان امیدوارند در صورتی که تا زمان مشخص 
شدن وضعیت این مربی روی نیمکت عمان با گزینه خود به 
توافق دست نیافتند، او را مجاب به بازگشت، حتی به صورت 

کوتاه مدت کنند.

  جانشین؟
یحیی  جانشین  از  بزودی  احتمالا  پرسپولیس  باشگاه 
گل محمدی برای نشستن روی نیمکت این تیم رونمایی خواهد 
کتا مربی بزریلی که سابقه کار در  کرد.  گفته می شود مارکوس پا
خاورمیانه را هم در کارنامه دارد گزینه اصلی پرسپولیس برای 
کتا سابقه هدایت تیم ملی عربستان  هدایت این تیم خواهد بود. پا
در جام جهانی ۲۰۰۶، الهلال، الغرافه، الریان، بوتافوگو، المحرق و 
کتا،  ... را در کارنامه دارد. از سوی دیگر گفته می شود مارکوس پا
مربی بزریلی گزینه اصلی جانشینی گل محمدی روی نیمکت 
پرسپولیس از سوی باشگاه الزمالک مصر پیشنهاد دریافت کرد. 
الزمالک دومین تیم بزرگ و محبوب کشور مصر بعد از الاهلی به 
شمار می آید. مربی ۶5 ساله برزیلی در کارنامه اش 5 قهرمانی در 
کشورهای مختلف دارد. بر اساس اعلام سایت الکوره، مدیران 
کتا، مربی برزیلی شباب بلوزداد الجزایر تماس  باشگاه الزمالک با پا
تلفنی داشتند و می خواهند او را برای آمدن به این تیم راضی کنند.

  خرید  جدید؟
بعد از جدایی محمد عمری و میلاد سرلک، سرخپوشان 
پایتخت اقدام به جذب عبدالکریم حسن و عیسی آل کثیر کردند 
تا به نوعی آنها در لیست بزرگسالان پرسپولیس جایگزین نفرات 
سرباز شوند. با این حال محدودیت لیست 19 نفره باعث شده تا 
پرسپولیس کار سختی برای اقدامات مورد نظر در نقل و انتقالات 
داشته باشد. آنها که در این پنجره به سراغ بشار رسن، محمدرضا 
آزادی، جواد آقایی پور و محمد خدابنده لو رفتند، حالا تنها یک 
جای خالی در لیست خواهند داشت. البته پرسپولیس مرتضی 
ج کرده و در صورتی که  پورعلی گنجی را هم از لیست خود خار
این بازیکن برای خروج از لیست پرسپولیس با این تیم توافق 
نمی کرد، حالا کار برای جذب بازیکن نهایی دشوارتر هم می شد.

گفته می شود بازیکن مس رفسنجان فاصله زیادی تا پوشیدن 
پیراهن پرسپولیس ندارد. براساس پیگیری ها مشخص شد کار 
محمد خدابنده لو با پرسپولیس به احتمال 9۰درصد تمام شده 
است. گفته می شود پرسپولیس شروط باشگاه مس رفسنجان 
خ ندهد،  گر اتفاق خاصی ر را پذیرفته است. به این ترتیب ا
این بازیکن طی روزهای آینده قراردادش را با قرمزهای تهران 

رسما امضا خواهد کرد. 
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پیشنهادات جدید به برانکو تا خرید بازیکن 

؟ از پرسپولیس چه خبر

خسروی وفا: 
 رونمایی از صدای تختی بهانه 

گردهمایی المپیکی ها شد
ملی  کمیته  رئیس  خسروی وفا،  محمود 
المپیک در مراسم جشن سده المپیک اظهار 
داشت: امروز یک خبر خوش دارم که آن هم 
نداشتن سخنران در مراسم است. ما غیرورزشی 
در این مراسم دعوت نکرده ایم و امروز میزبان 
شما هستید. ضیافت سده المپیک با همت 
کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش و جوانان 
برگزار شد تا برای اولین بار همه ورزشکاران نسل 
قدیم دورهم جمع بشوند تا دورهمی داشته 
باشیم. وی افزود: رونمایی از صدای تختی 
بهانه ای شد تا دور هم باشیم. با هنرمندی این 
صدا به صورت موزه ای نگهدای خواهد شد تا 
باعث شود از یک مرد بزرگ یک خاطره باقی 
بماند. حدودا ۶ ماه برای برگزاری مراسم امروز 
کار شده است. تاریخ 1۰۰ ساله کمیته را امروز 
نگاه می کنید، اما ۶ ماه برای آن زحمت کشیده 
شده است. امروز از موسیقی المپیک ساخته 
استاد انتظامی هم رونمایی می شود که یک 
قطعه ماندگار خواهد بود. او هیچ هزینه ای 
برای ساخت این قطعه نگرفت و این قطعه را 
برای ایران ساخت و ایران قوی یک کار موسیقی 

قوی می خواهد.

ویژه

گفتوگو

فوتبال  جهانی  جام  دوره  دوازدهمین 
ساحلی از 15 تا ۲5 فوریه ۲۰۲4 به میزبانی دوبی 
 B در امارات برگزار خواهد شد. ایران در گروه
این رقابت ها با تیم های ملی اسپانیا، تاهیتی 
و آرژانتین همگروه شده است.  چیکی، گلزن 
تیم ملی فوتبال اسپانیا، درباره حضور در این 
رقابت ها و بازی برابر ایران مدعی با سایت فیفا 

صحبت کرد.
   تیم ملی اسپانیا در آستانه جام جهانی 

چه وضعیتی دارد؟
فکر می کنم در شرایط خوبی هستیم. با 
تجربه زیاد آماده رقابت ایم. فکر می کنم جام 
کنون یک کمپ  جهانی خوبی خواهد بود. ا
گا داریم؛ جایی که همه با هم  تمرینی در مالا
کار می کنیم و از اینجا به دبی می رویم تا بتوانیم 
چند بازی دوستانه برگزار کنیم. گروه سختی 
داریم با ایران همگروه شده ایم. ایران یکی از 
گر بتوانیم از  مدعیان قهرمانی است. مطمئنم ا
مرحله گروهی عبور کنیم، می توانیم در مرحله 
یک هشتم نهایی هر تیمی را شکست دهیم و 

حتی قهرمان جهان شویم.
گروه مرگ« لقب     خیلی ها گروه شما را »

دادند. اینطور است؟
ما ایران را در اولویت اول صعود قرار دادیم 
مدعی  می توانند  آنها  معتقدم  صادقانه  و 
اول قهرمانی در این جام جهانی باشند. آنها 
کرده اند. فکر  در چند سال بسیار پیشرفت 
می کنم که آنها بهترین بازیکنان را در اختیار 
دارند. آنها تیم واقعا سرسختی اند ولی ایران 
شکست ناپذیر نیست و مطمئنم بازی بسیار 
نزدیکی با ایران خواهیم داشت. ایرانی ها 
سیستمی دارند که بسیار پیشرفته تر از هر تیم 

دیگری است.
   شما از ایران نام بردید اما چه تیم های 

دیگر مدعی قهرمانی جهان هستند؟
ایران می تواند شانس اول باشد. برزیل هم 
تیم قدری است. در مورد برزیل چه می توانیم 
بگوییم؟ شما هرگز نمی توانید آنها را رد کنید. 
کتیکی بسیار قوی  بلاروس نیز از نظر بدنی و تا
است و شاید شگفتی ساز شود. آنها برای مدت 
طولانی در حال آماده سازی برای حضور در 
این رقابت ها هستند. شکست دادن آنها بسیار 
سخت است. بلاروس ها ایده بسیار روشنی در 
مورد نوع بازی ای که می خواهند انجام دهند 
دارند. پرتغال و اسپانیا نیز مدعی هستند و 

 . ژاپن نیز همین طور

چیکی، مهاجم اسپانیا:
ایران شانس اول 

قهرمانی در جام جهانی 
فوتبال ساحلی است

احتمال کسب یک سهمیه  
وایلدکارت برای جودوی ایران 

ایسنا: رئیس فدراسیون جودو از احتمال 
کسب یک سهمیه وایلدکارت برای جودوی ایران 
در المپیک پاریس خبر داد.  آرش میراسماعیلی 
روز  که  المپیک  سده  ضیافت  حاشیه  در 
)سه شنبه( در سالن اجلاس سران برگزار شد، 
در مورد میزبانی قهرمانی آسیا و آخرین وضعیت 
جودوی ایران اظهار کرد: کادر فنی بزرگسالان 
انتخاب  جهانی  و  آسیایی  مسابقات  برای 
شده اند و از شنبه اردوها شروع می شود. او افزود: 
جودوی ایران چهار سال از رقابت ها دور مانده 
و امتیازهای رنکینگ را از دست داده است، اما 
طبق وعده رئیس فدراسیون جهانی احتمال 
کسب یک وایلدکارت برای جودوی ایران وجود 
دارد و قرار است با کمیته بین المللی المپیک در 
اردیبهشت ماه سال آینده نامه نگاری صورت 
گیرد. رییس فدراسیون جودو با اشاره به اینکه 
تمام تلاشش را می کند تا این رشته از مسابقات 
گرنداسلم، گرندپریکس، آسیایی و جهانی جا 
نماند و امتیازها را جمع آوری کند، گفت: باعث 
افتخار است که جودوی ایران بتواند در المپیک 
حضور یابد و این مسأله قدرت کشور را علی رغم 

دوری چهارساله می رساند. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال رأی خود درباره 
کتور تبریز  شکایت باشگاه های گل گهر سیرجان و پیکان علیه ترا
را اعلام کرد. به گزارش سایت فدراسیون فوتبال، درباره شکایت 
کتور  گل گهر سیرجان و پیکان علیه باشگاه ترا باشگاه های 
تبریز مبنی بر استفاده از بازیکن غیرمجاز به نام محمد نادری 
در بازی دو تیم در تاریخ های 13/9/14۰۲ و ۲7/9/14۰۲ از سری 
مسابقات لیگ برتر فوتبال کشور با این توضیح که براساس بند 
۲3 دستورالعمل ناظر بر قراردادها بازیکنان ایرانی شاغل در 
لیگ های خارجی که انتقال آنها توسط سامانه بین المللی صورت 
می گیرد، در صورت پیوستن به باشگاه های داخلی به عنوان 
سهمیه لیگ برتر کشور مبدا تلقی خواهد شد و با توجه به تعداد 
سهمیه بازیکنان خارجی شاغل در تیم های لیگ برتر بازیکن 
مذکور مشمول بند یک ماده ۶1 مقررات انضباطی محسوب 
می شود. با توجه به مجموع اوراق و محتویات پرونده و با عنایت 
به مصوبه و نظریه کارگروه ناظر بر قراردادها و مجوز صادره از سوی 
کتور  این کارگروه جهت انعقاد قرارداد بازیکن موصوف با باشگاه ترا
و دفاعیات موجه باشگاه اخیرالذکر و در نتیجه به لحاظ عدم 
احراز تخلف موضوع ماده ۶1 مقررات انضباطی مستند به ماده 95 
این مقررات حکم بر برائت بازیکن و باشگاه طرف شکایت صادر 
می شود. رأی صادره ظرف مدت هفت روز از تاریخ ابلاغ قابل 

تجدیدنظرخواهی نزد کمیته استیناف خواهد بود.

بیــنالمــلل
جام ملت های 2024

  در دیداری تشریفاتی تیم ملی قطر به تیم ملی چین رفت که 
این دیدار با نتیجه 1 بر صفر به سود قطر خاتمه یافت. با نظر مارکز 
اسپانیایی سعد الشیب شماره یک قطری ها در آغاز در ترکیب 
قرار گرفت، اما در دقیقه 4۶ و شروع نیمه دوم تصمیم گرفت تا 
صلاح زکریا گلر دوم تیمش را وارد زمین کند. زکریا تنها 1۸ دقیقه در 
داخل زمین حضور داشت و پس از مصدومیت تلخی که برایش 
رخ داد، تین تین تصمیم گرفت مشعل برشم را فرا بخواند تا او را 
نیز در ادامه این بازی وارد زمین کند. این اتفاق برای نخستین 
بار در طی هجده دوره برگزاری مسابقات جام ملت های آسیا رخ 
می دهد که یک تیم در جریان یک بازی سه دروازه بان خود را مورد 

استفاده قرار می دهد.
  پس از مصدومیت کیم سونگ گیو تمرینات تیم ملی کره 
جنوبی با دو دروازه بان برگزار می شد که این موضوع کار را برای 
تمرینات این تیم دشوار می کرد. با این حال روز دوشنبه گذشته 
این دروازه بان که به دلیل پارگی رباط صلیبی جام ملت ها را 
از دست داده، اردوی کره را ترک کرد و راهی سئول شد تا عمل 
جراحی روی زانوی خود را انجام دهد. یورگن کلینزمن نیز بلافاصله 

کیم جون هانگ، دروازه بان ۲۰ ساله تیم 
چونبوک موتورز را به تیم دعوت کرد تا 

او به گلر سوم تیم ملی کره تبدیل شود. 
این در حالی است که کره درخواست 
داده تا او رسما وارد لیست شود، اما 

باتوجه به پایان دور اول جام 
ملت های آسیا این امکان 

وجود نخواهد داشت و 
کیم تنها در تمرینات 
کره را همراهی خواهد 

کرد.

خواهان حذف تیم ملی نیستیم

تیم ملی فوتبال ایران مقابل فلسطین و هنگ کنگ در جام 
ملت های آسیا،  به پیروزی رسید.  قطعا خواست اصلی امیر 
قلعه نویی سرمربی تیم ملی برای این ۲ بازی، کسب ۶ امتیاز بود 
تا بدون دردسر به مرحله یک هشتم صعود کنیم که مهمترین 
بخش ماجرا بود. باید ببینیم بازیکنان توانسته اند اهداف و 
خواسته های کادرفنی را در این ۲ بازی برآورده کنند یا نه. یک 
موضوع مهم دیگر گلزنی در دقیقه اول بازی مقابل فلسطین بود 
که جریان بازی کاملاً به سمت ایران سوق پیدا کرد، اما دیدیم که 
فلسطین در بازی دومش مقابل امارات شرایط خوبی را داشت 
و یک امتیاز دشت کرد. در بازی هنگ کنگ بازیکنان به طور 
ساده لوحانه و بچه گانه ای توپ ها را لو می دادند تا خطر روی 
دروازه ایجاد شود. این دیدار نکات منفی و مثبت زیادی داشت 
و بدترین نکات منفی اش مربوط به عدم هماهنگی بازیکنان 
بود که کادرفنی و به ویژه قلعه نویی را کلافه کرده بود و به عملکرد 
بازیکنان معترض بود. در مجموع این ۲ بازی درس های خوبی 
به کادرفنی و بازیکنان داد تا خودشان را مهیای بازی های حذفی 
کنند. تیم ملی نقاط ضعف و مثبتی داشت که کادر فنی باید 
ارزیابی دقیق تری کند تا در مراحل بعدی هرکدام از این اشتباهات 
ممکن است تیم ملی را حذف کند. اعضای کادر فنی می توانند 
کثر مسائل مثبت و منفی را در رسانه ها استخراج و بهره برداری  ا
گر بگوییم سرمربی تیم ملی نباید به اخبار و رسانه ها توجه  کنند. ا
کند، درست نیست. چون هر کسی در کار خودش چارچوبی دارد 
و به نظرم قلعه نویی با دنبال کردن اخبار سعی دارد عملکردش را 
بسنجد. البته سرمربی تیم ملی و کادر فنی اش بهتر است در این 
برهه حساسی که در فضای مسابقات هستند، مباحث رسانه ها 
را دنبال نکنند. بهتر است بعد از این رقابت ها اتقافات و اخبار را 
رصد کنند و پاسخ لازم را به کارشناسان و منتقدان بدهند. باید 
کنون تمام تمرکز 1۰۰ درصدی خودش را روی تیم و مسائل  هم ا
درون و بیرون زمین بگذارد و به حواشی توجه نکند.  تیم ملی در 
جام ملت های آسیا شرایطی دارد که باید همه فوتبالدوستان به 
موفقیت فوتبال ایران کمک کنند؛ نکات مثبت را ذکر کنند و به 
تقویت روحی و روانی تیم ملی بپردازند. کارشناسان نباید به سمت 
مباحثی بروند که ذهنیت سرمربی تیم ملی به آن حساسیت 
منفی دارد، چون الان زمانش نیست. یک مسأله کوچک تمرکز 
کادر فنی را به هم خواهد زد و نباید وارد مسائل حاشیه ای 
شوند. تمام تلاش  ما این است تا به بازیکنان و کادرفنی کمک 
کنیم تا عملکرد و نتایج بهتری داشته باشند و هیچ ایرانی دنبال 
این نیست که بخواهد کادر فنی را بزند و شاهد حذف تیم ملی 
باشد. همه ما ایرانی ها به کشورمان عرق داریم و علاقمندیم که 

فوتبالیست  های مان در قطر بهترین نتیجه را بگیرند.

سیامکرحیمپور
کارشناسفوتبال

 کفاشیان: خیلی امیدوارم تیم ملی 
به جمع ۴ تیم پایانی جام ملت های آسیا برسد

باقری معتمد: نگذاشتند در ایران کار کنم 

رئیس پیشین فدراسیون فوتبال ابراز امیدواری کرد، 
تیم ملی فوتبال کشورمان جواز حضور در مرحله نیمه 
نهایی مسابقات فوتبال جام ملت های آسیا را کسب 
کند. علی کفاشیان در حاشیه مراسم روز )سه شنبه( 
ضیافت سده المپیک اظهار داشت: مراسم خیلی 
خوبی است و همه المپیکی ها حضور دارند. به نظرم 
خوب است هر چند وقت یک بار چنین مراسمی 
برگزار شود و ورزشکارانی که زحمت کشیده اند، دور 
هم جمع شوند تا ورزش از حالت رکود خارج شود. وی 

در مورد وضعیت تیم ملی فوتبال در جام ملت های 
خوبی  شروع  الحمدا...  کرد:  تصریح  آسیا 

داشتیم و امیدوارم در دیدارهای بعدی بهتر 
باشیم. تیم هایی مثل کره جنوبی هم افت 
داشتند و از بازی ایران مقابل هنگ کنگ 

راضی نبودم. ان شاء ا... از سد امارات 
بگذریم و خودمان را نشان دهیم. 

که به جمع چهار  خیلی امیدوارم 
تیم پایانی راه یابیم. رئیس پیشین 

فدراسیون فوتبال درباره تقابل 
احتمالی ایران با کره جنوبی یا 

ژاپن در مراحل حذفی خاطر نشان کرد: فرقی نمی کند 
با چه تیمی بازی می کنیم و برای رسیدن به قهرمانی 
باید هر تیمی را شکست دهیم. همانطوری که در 
مراحل حساس گذشته تیم های کره جنوبی و ژاپن را 
شکست داده ایم این بار هم دور از انتظار نیست. تیمی 
مثل عراق همیشه مقابل ایران خوب است و دیدید 
کنش به این سؤال  ژاپن را شکست داد. کفاشیان در وا
که چه پیش بینی از نتایج تیم ملی در قطر دارد، گفت: 
بعد از بازی با امارات پیش بینی می کنم که تیم ملی 
چه کار خواهد کرد! وی درباره بحث پاداش هایی که به 
اعضای هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال در زمان 
جام جهانی قطر پرداخت شده است، گفت: من 
شنیدم پاداش ها به صورت دلاری پرداخت 
شد که مناسب نمی بینم. اصولاً به هیأت 
رئیسه این امتیاز داده می شد 
که به مسابقات اعزام شوند 
کمی هم به صورت  و مبلغ 
گر  ریالی پرداخت می شود. ا
دلاری پرداخت شده باشد 

پسندیده نیست. 

محمد باقری معتمد سرمربی ایرانی تیم 
ملی تکواندو عراق گفت: دینم را به تکواندو 
کشورم ادا کردم، اما اجازه ندادند که در ایران 

کار و فعالیت کنم.
  توافق با عراق 

محمد باقری معتمد در گفت وگو با تسنیم، 
در خصوص توافق با فدراسیون تکواندو عراق 
اظهار داشت:  دو پیشنهاد سرمربیگری از 
کش و عراق داشتم و در  تیم های ملی مرا
نهایت با توجه به شرایط عراق، نزدیکی به 
ایران، پتانسیل بدنی آنها و شناخت نسبی که 
نسبت به این تیم داشتم تصمیم به همکاری 
گرفتم. در مقاطع مختلف خیلی پیشنهاد 
داشتم، اما شرایط آنها به من نمی خورد. یک 
پیشنهاد از کرواسی داشتم و با وجودی که 
قرار بود با تیم ملی این کشور نیز همکاری 
داشته باشم، اما در مقطع باشگاهی بود که 
موافقت نکردم و در نهایت با عراق به توافق 
رسیدم. نمی دانم شرایط مربیان قبلی این 
کشور چگونه بوده، اما قرار شد صفر تا صد 
تمامی رده های سنی با من باشد. وی در 

خصوص مدت قرارداد خود گفت: فعلاً یک 
ساله قرارداد بستم، اما در جلسه با مسئولان 
کمیته ملی المپیک عراق، چشم انداز این 
کشور برای المپیک  ۲۰۲۸ لس آنجلس است. با 
توجه به شرایط و عملکرد این قرارداد، امکان 
تمدید دارد. قرار است از 5 بهمن ماه استارت 

کار خود را بزنیم.
  همکار ایرانی؟

سرمربی تیم ملی تکواندو عراق در خصوص 
احتمال استفاده از همکاران ایرانی گفت: 
جالب اینجا است که هنوز کار خود را شروع 
رزومه  کسی  از  که  وجودی  با  و  نکرده ام 
رزومه  و  دادند  پیام  خیلی ها  نخواستم، 
فرستادند. نمی دانم اصلاً شماره ام را از کجا 
آوردند، اما مشخص است که دوست دارند کار 
کنند. در یک سال و نیمی که در هندوستان 
بودم و با وجودی که مربیان هندی در کنارم 
حضور داشتند، با اختیار کامل تمام تمرینات 

در اختیار من بود.
  عدم اطمینان فدراسیون ایران 

باقری معتمد در خصوص عدم اطمینان 

سپردن  برای  فعلی  و  گذشته  فدراسیون 
گذشته  هدایت تیم ملی به ستارگان نسل 
مانند او، یوسف کرمی، علیرضا نصرآزادانی 
و نفرات دیگر گفت: این جای تأسف دارد. 
دلیل حضور نصرآزادانی و یوسف کرمی در 
کشورهای دیگر به خاطر این است که در ایران 
به آنها بها داده نشد. من نیز همین شرایط  را 
داشتم و در گوشه و کنار گفته بودم که قصد 
رفتن دارم. وی افزود: حتی در محل کارم در 
شهرداری گفتم که زشت است که با این همه 
افتخار یک سانس در یک سالن ورزشی اجاره 
کنم، اما دیدم عین خیالشان نیست. تیم ملی 
را نیز که دیدید و با وجودی که با ساعی آشتی 
کردیم، اما باز هم هیچ خبری  نشد. در نهایت 
با وجودی که در تکواندو فعالیت داشتم، اما 
۲ سالم سوخت رفت و در این ۲ سال هیچ 
دعوتی از من نشد. دین خود را به تکواندو 
ایران ادا کردم، اما نگذاشتند در ایران کار 
کنم. بالاخره ما در تکواندو شناسنامه بودیم و 
باید یک بار فرصت داده می شد. مربی سابق 
تکواندو در خصوص دلیل عدم  تیم ملی 

استفاده فدراسیون از او گفت: ترس است. آنها 
می ترسند که با هر شرایطی کار نکنیم و دوست 
ندارند که یک آدم قوی کنارشان باشد و از این 
موضوع احساس ترس می کنند. این به خاطر 
جایگاه و مقام است، اما نمی دانند این جایگاه  
و مقام ها هیچ وقت دائمی نیست. تا زمانی که 
با این تفکر بخواهیم جلو برویم هیچ پیشرفتی 
نخواهیم کرد. با این همه پتانسیل در تکواندو 
ایران، در بخش آقایان تنها یک سهمیه کسب 
کردیم، اما چین 4 یا 5 سهمیه در مجموع 

دختران و پسران گرفته است. 
  اختلاف با ساعی؟

باقری معتمد در خصوص اینکه با برطرف 
شدن اختلافش با ساعی، به نظر می رسید از 
او استفاده خواهد شد، گفت: شاید مشکل 
گر خودش با من  ساعی هنوز حل نشده یا ا
آدم های اطرافش  مشکلی نداشته باشد، 
باشم.  ساعی  نزدیک  که  ندارند  دوست 
نمی توانم گناه کسی را بشویم، شاید مشکلات 
ساعی با من حل شده، اما برخی آدم ها که 

می شناسید روی ذهنش کار می کنند.


